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PROCES VERBAL

Incheiat astazi28 decembrie 2021 in sedinta extraordinara
a Consiliului local Bucu convocata de indata.

La prezenta sedinta extraordinara convocata deandata prin Dispozitia primarului cotunei
Bucu nr.152/27.12.2021 participa toti consilierii locali în functie ai comunei Bucu.

De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept, conform prevederilor legale primarul
comunei Bucu domnul Dragusin Ion si secretarul general al acesteia, domnul Raceanu Alexandru.

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local Bucu, in sala de sedinte, incepand cu orele
16,30, fiind luate masurile generale privind prevenirea infectarii cu virusul Covid 19, intrucat se
mentin masurile de preventie. dai fiind starea de alerta prelungita în care ne aflam.

Prezenta sedinta este prezidata de catre domnul consilier local Zamfir Petre -Paul, ales
presedinte de sedinta prin H.C.L.nr.49/28 octombrie 2021

In deschiderea sedintei domnul presedinte face cunoscut proiectul ordinii de zi, propus de catre
domnul primarin dispozitia de convocare, respectiv în convocator,dupa cum urmeaza:

L.adoptarea Hotararii privind rectificarea bugetului local al comunei Bucujudetul
Ialomita;

Se supune la vot proiectul de hotarare.care este aprobat cu votul unanim al col

locali.Domnulpresedinte Zamfir Petre-Paul supune la vor procesul verbal al sedintei ante!
data de 14.12.2021 careeste aprobat cu unanimitate,

Privind proiectul de Hotarare din ordinea de zi aprobata, este acordat cuvantul
primar.Acesta citeste referatul de aprobarecare;cuprinde,în esenta, datele cuprinse in
contabil.Se arata ca au fost necesare includerea unor sume repartizate de Consiliul
Ialomita si A.J.F.P.-lalomita.aratand ca acestea vor ramane la dispozitia noastra. Fata de!

de Hotarare;domnul Consilier local Gheorghe Gheorghe arata ca nu toate localiattile
sume de la Consiliul judetean.orasul Amara neprimind nimic.Domnul secretar general
probabil au fost gasiti cu fonduri in evidente intrucat primaria aceasta a incasat si sum
precedenti.cand nu au majorat taxele cu rata inflatiei.Nu sunt discutii referitoare la pr

hotarare;care se supune la vot si cu unanimitate se adopta Hotararea privind rectificarea
localal comunei Bucu.judetul Ialomita.
In continuare domunl consilier local Dragomir Stelica intreaba daca s-a mai facut
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ceva cu
gunoiul,domnul primar aratand ca a asteptat raspuns de la comisia stabilita in acest sens. Chiar daca
sedinta are alta ordinedezi,in continuare au loc discutii pe marginea salubrizarii,in prim
costuri. Domnul primar arata ca chiar daca la Ograda sumele sunt mai mici,in aparentă
aproape similiare cu ale noastre. Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe arata ca si
contribui la noul ADIEco cu 8 lei de cetatean. Domnul primar arata ca asa este peste tot

secretar general arata ca daca se percepe 6 lei în alte localitati si gunoiul se ridical

saptamani ajungem Ia tariful nostru.Domnul Dragomir Stelica arata ca dansul nu a con:

este treaba dansului sa ceara oferte,domnul primar aratand ca si primaria se ocupa

randde
ele sunt
noi vom
Domnul
Ia doua
iderat ca
e aceste



tarifele vorfi aceleasi,cel putin in cadrul aceleiasi zone.Se arata.tot de catre domnul! primar ca
cetatenii trebuiesa inteleaga ca totulcosta in ziua de astazi.Ei nu se opun crestereii pretului la
curent.combustibili sau la alte marfuri, acceptand aceasta situatie.lar in aceste condi
scumpeste, inclusiv serviciile. Domnul secretar general arata ca cetatenii beneficiaza d
enorm ca pretul apei potabile nua crescut. Doamna consilier local Ilie Elena arata c:

doreste sa se ia gunoiul la doua saptamani,producand mai mult gun
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i.preferand situația actuala
„aceea dea se prelua o data pe saptamana.Si domnul consilier Cretu Adrian arata casuntmai multe
avantaje decat dejavantaje, totul se compenseaza, dansul fiind multumit cu conditiile loferite de
localitate :asfalt.totuare;ete..Domnul Dragomir Stelica arata faptul ca dansul a consdtata ca si
impozitele si taxele sunt mari la Bucu,fata de alte localitati. Domnul consilier local (Gheorghe
Gheorghe considera ca taxele speciale trebuie sa nu mai existe si, pentru compensare sa se
majoreze cu 1-2% impoozitele,in mod global,pentru ca cetateanul cand aude de taxa d
salubritatenu doreste sa o plateasca.Domnul secretar general arata cain luna aprilie a an
se vordiscuta taxele pentru anul 2023.De asemenea,tot dansul arata ca sunt legi care nu
dorinta cetateniloriele trebuind respectate .Domnul primar reitereaza faptul ca. le
raportarile pe linie de salubrizare sunte foarte complexen judetul Ialomita fiind cel
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experti in acest domeniu.considerand ca daca situatia o va impunevom fi nevoiti sa hpelam la
consutant.amenzile fiind foarte mari.Domnul secretar general arata ca acesti consultanti solicita
sumedestul de mari pentru serviciile efectuate. Tot domnul secretar arata ca nu este oportun sa
luam decizii acum,avand incredere în noua funziune creata,Consiliul judetean ca membru al ADI
ECOO 2009 avand un cuvant greu de spus in fata celorde la Gardade mediu.In plus.in
presupune ca seriviciile vorfi peste tot aceleasi.eventual la aceleasi tarife,care,logic ar
putin.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe considera ca tot Ia privat se va ajungi
primar arata ca aceste SRL uri numite operatori sunt create de ADIsi nu făc nimic fara
acestora.

Nemaifiind probleme de discutat, ordinea dezi fiind epuizata, se declara sedinta inchi
Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbalcare va fi publicat

www.primariabucu.ro la rubrica monitorul oficial local.
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